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Ministrul Muncii: Decizia de majorare a alocatiilor a fost luata în linie cu litera si

spiritul hotarârii Curtii Constitutionale

Decizia de majorare a alocatiilor a fost luata în linie cu litera si  spiritul hotarârii Curtii Constitutionale a

României (CCR), a declarat,  marti, ministrul Muncii, Violeta Alexandru, la postul public de  televiziune.

Aceasta a fost întrebata ce se va întâmpla daca CCR nu va da dreptate  Executivului, iar acesta va fi nevoit sa

dubleze alocatiile.

"Noi, decizia (de majorare a alocatiilor n.r.) am luat-o în linie cu  litera si spiritul hotarârii Curtii Constitutionale,

din moment ce ne-am  preocupat sa urmarim continutul Curtii. Asteptarea mea este sa nu se  întâmple acest lucru.

Cu toate acestea bineînteles ca respectam orice  decizie a Curtii si vom vedea la momentul respectiv care este

abordarea,  dar în niciun caz nu veti auzi de la un reprezentant al PNL ca nu  respecta legea sau ca încearca sa se

eschiveze. Şi decizia pe care am  luat-o în ordonanta este tot în spiritul hotarârii Curtii, dar este  facuta rational în

functie de posibilitatile pe care le are bugetul în  acest moment", a spus Violeta Alexandru.

Aceasta a precizat ca toate cresterile alocatiilor au fost facute de  Partidul National Liberal, iar acestea "vor ajunge

la dublare, într-un  calendar de timp".

"Am crescut alocatiile si vor ajunge la dublare, în etape, într-un  calendar de timp, care presupune o marire anul

acesta si suntem deja în  pregatirea tuturor documentelor pentru alocatiile platite în septembrie  pentru august, a

doua crestere va fi la începutul anului, iar a treia la  jumatatea anului viitor si înca doua, peste doi ani. Prin urmare 

crestem alocatiile, dar într-o etapizare care din nou tine cont de  posibilitatile pe care bugetul le are", a adaugat

ministrul Muncii.

Ea a sustinut ca bugetul nu înseamna "bani care vin din eter", acestia  fiind de fapt banii celor muncesc si platesc

taxe si impozite în  România, iar daca economia nu îsi revine nu se vor putea face plati  pentru serviciile de

sanatate, educatie, alocatii si pensii.

"Trebuie sa fim constienti toti ca din buget, si bugetul acesta nu  înseamna niste bani care vin din eter, sunt banii

celor muncesc si  platesc taxe si impozite în tara. Daca economia nu îsi revine si oamenii  nu muncesc, nu sunt

sume la buget cu care sa se poata face plati pentru  serviciile de sanatate, pentru educatie, pentru alocatii, pentru 

pensii. Toti acesti bani înseamna bani care vin din economie, de aceea  sa nu va surprinda ca, în paralel cu aceasta

decizie pe care am luat-o  pentru cresterea alocatiilor si a pensiilor, fiind, repet, tara puternic  afectata de pandemie,

totusi am înteles nevoile oamenilor si le-am  gasit justificate si nu ne-am eschivat de la o marire. Nu a mai facut-o 

nicio tara europeana în aceasta perioada delicata care ne-a afectat pe  toti. Am înteles aceasta crestere, dar ea

trebuie facuta responsabil,  pentru ca a dubla, a tripla, de ce nu ne-am fi dorit, pentru ca suntem  în an electoral, sa

facem un gest de populist? Pentru ca suntem  responsabili. A dubla..si nu este singura cerere pe masa mea de la 

minister, sunt în fiecare dimineata teancuri de initiative de la PSD sa  dublam, sa triplam totul de la un cap la altul.

Nu este nimeni care sa  nu vrea sa creasca, dar aceasta crestere ne arunca într-un blocaj  economic", a explicat

ministrul Muncii.
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